
 
UTTALELSE TIL SØKNAD OM LØYVE TIL BYGGING AV DRØLLSTØLSBEKKEN KRAFTVERK, 
EIDFJORD KOMMUNE (REG NR 6662). 
 
Jeg og familien kjøpte tomt og bygde hytte på Feet, Garen i 2008. 
For oss betyr Døllstølsbekken ganske mye, vi passerer den ofte på tur og opplever den som en viktig del av 
naturinntrykket på Garen. Naturopplevelsen er noe av det viktigste med det å ha hytte på fjellet og det er 
ikke noen andre større vannelementer, eks vann/innsjø oppover lien der som kan erstatte Drøllstølsbekken 
på denne måten. Tiltaket vil etter min oppfatning skape et savn hos mange og et gapende tørt elveleie 
mesteparten av snøfri sesong. I tillegg kommer anleggperioden og langvarige sår i terrenget. 
 
Jeg har sett gjennom og lest konsesjonssøknaden til NVE og leser den slik at det er tatt lite hensyn til at 
dette er et stort hytteområde som til og med er i vekst. I tillegg planlegges et turistanlegg (Eidfjod Resort) 
like i nærheten av elven. 
 
Søknaden eller kunngjøringen gjør ikke mye for at hyttefolket skal forstå hva som kommer til å skje med 
elven, dvs lite opplysende illustrasjoner.  
 
Det jeg har greidd å finne ut, er at det vil bli en garantert minste vannføring i elven som er 10-11 liter i 
sekundet. Det er en hundredel av normal vannføring, altså 1% av 1050 liter i sekundet. resten skal altså i 
rør. Under den sterkeste snøsmeltingen i juni blir det atskillig mer  pga overskuddsvann, opp mot 29% av 
normal vannføring. 
 
Kanskje det ikke er urimelig å be om å få vurdert en rikere vannføring på sensommer og tidlig høst. Og om 
vinteren trenger vi neppe noen vannføring. Altså regulere litt i forhold til at dette er et friluftsområde og 
hytteområde. Det er jo ikke sikkert at friluftsinteressene ikke kan kombineres med lønnsomhet. 
 
Totalt sett er det for meg uforståelig at en i det hele tatt tenker å ødelegge dette viktige naturelementet 
samtidig som en ønsker å investere i hytter og turisme.i samme område. 
 
hilsen 
Tollak Hjelmervik, hytte 125 

 


